
Montfoort, 18 november 2022. 

Aan alle raadsleden van de gemeente Montfoort. 

Betreft aanvraag omgevingsvergunning Padelbanen. 

Geachte Raadsleden, 

Bij deze stuur ik u een brief over mijn zorgen (en met mij vele inwoners van 
Montfoort) over de komst van padelbanen. 

Ik wil u dringend vragen om u heel goed te verdiepen in het fenomeen Padel 
en wat padelgeluiden betekent voor mens en dier. 

Padel is absoluut niet te vergelijken met tennis, het maakt vele malen meer 
geluid en is absoluut verschrikkelijk voor de mensen en de dieren in een straal 
van 200 meter. 

De padelbanen in Montfoort komen te liggen NAAST een kinderboerderij en in 
ons enig park wat Montfoort rijk is. Weet u wat dit gaat betekenen voor alle 
bezoekers, wandelaars, vissers en direct omwonenden? Ons park zal de hele 
dag, 7 dagen in de week, 52 weken per jaar verstoord worden door het geluid 
van padel wat lijkt op kanonschoten of vuurwerk. Bezoekers zullen wegblijven. 
Maar de dieren en bewoners kunnen geen kant op. 

Daar komt ook nog bij dat de padelbanen op nog geen 30 meter afstand (wat 
niet mag) komen te liggen van het nog te bouwen kind centrum. Ramen en 

deuren zullen daar niet meer open kunnen en buiten spelen staat gelijk aan 
gehoorschade. Daar helpt een geluidsscherm niets aan. 

Ik doe een dringend verzoek aan u; alstublieft verdiep u erin. Lees en luister 
wat padel echt betekent. Word u zich alstublieft bewust wat er gaat gebeuren 
als dit plan doorgang gaat vinden. 

www.meldoverlastpadelbanen.nl op deze site kunt u ook een geluidsopname 
vinden met het verschil tussen tennis en padel. 



www.nsg. nl/nl/nsg_richtlijn_pedelwww. hoorza ken. nl/nieuws/padel-zorgt-
voor-geluidsoverlast-omwonenden 

Erik Roelofsen van de Nederlandse Stichting Geluiddshinder (NSG) legt het in 
Meldpunt als volgt uit: 15 dB is een factor 30 meer, dus in plaats dat er 1000 
auto's langs je huis rijden zijn het er nu 30.000. 

www.hoorzaken.nl/nieuws/padel-zorgt-voor-geluidsoverlast-omwonenden/ 

Voor verder informatie hoeft u alleen maar via google te zoeken op 
geluidsoverlast padel. 

Voorts wil ik u ook nog verwijzen naar het akoestisch onderzoek van 26 
augustus 2021, wat in opdracht van de gemeente Montfoort is gedaan in 
verband met de aanleg van het scholencomplex. 
Dit onderzoek wijst al uit dat het geluid van de tennis eigenlijk al te veel is bij 
een school. In dit onderzoek is meegenomen dat de tennisvereniging 1 nieuwe 
tennisbaan zou krijgen van de gemeente. Er is altijd sprake geweest van 1 
nieuwe tennisbaan en niet van padel) 
Dit onderzoek is zeker niet gericht op 2 padelbanen en zal een heel ander beeld 
geven. 

Bijlage 4.3 van het raadsvoorstel 1053141. 

Als u zich goed verdiept in de gevolgen kunt u naar mijn mening niet anders 

dan het met mij eens zijn dat padel niet passend is in een park en bij een kind 
centrum. 

Dank voor uw aandacht. 

Met vriendelijke groet, 

Emmy van de Ven 
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